
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONSSTYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2009–09–29

Protokoll styrelsemöte S22

Närvaro: Felix Aronsson Ordförande
Sofie Eliasson Sekreterare
Fredrik Andersson Skattmästare
Anders Eriksson Cafémästare
Tobias Johannesson Industrimästare
Erik Iveroth Överphös t.o.m. §9
Jessika Nilsson Programmästare
Joakim Andersson Källarmästare
Fredrik Gullstrand
Mårten Bengtsson fr.o.m. §7 t.o.m. §9

§1 OFMÖ Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet öppnat kl 12:12

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes

§3 Adjungeringar Fredrik och Mårten adjungerades.

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkänndes med tilläggen §9.5 inför HTM1,
§9.6 Städning och §9.6 Inför HTM2

§5 Föregående mötes
protokoll

Protokoll 20 godkänndes ej

§6 Beslutsuppföljning Beslutsuppföljningen ser ut som följande:

Nr Beslut Genomförs av Beslutat Redovisas
16 Telefonabonnemang Tobias S10 S22
18 Policydokument Erik S10 S26
23 Styrelsemys Sofie S16 S22
26 Tid för presentation Tobias S16 S22
27 Funktionärsbestick Olof S17 S22
29 Telefonsvar Felix S19 S22
30 Styrelsetröjor Felix S21 S22
31 D’du-bidrag Sofie S21 S22

Styrelsen beslutade:

att Tobias mejlar ut de förslag som han har letat fram till styrel-
semedlemmarna på D.

att punkten tid för presentation stryks från beslutsuppföljning-
en då styrelsen har varit ute och hälsat på viktiga personer
i E-huset

att punkten funktionärsbestick bordlägges till nästa möte

att punkten telefonsvar stryks från beslutsuppföljningen då den
är rapporterad och klar.

1 (3)



DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONSSTYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2009–09–29

att punkten styrelsetröjor bordläges till nästa möte

att punkten D’du bidrag bordlägges till nästa möte

§7 Utskottsrapporter DWWW har haft ett välkomstmöte med de nya nollorna, ska om
två veckor ha ett intromöte och visa hur kodningen går till.

Cafét har köpt in nytt godis i sortimentet samt en ny dryck Po-
werking white cola.

Nollningen är nu officiellt slut men det är ekonomin som är kvar
att göra, Ska snart sätta ett datum för tackfesten.

Olof hälsar att gasquen gick runt. Han ska kontakta kåren och
försöka få rabatt på lånekostnaden pga på de dåligt diskade gla-
sen vi hyrde under gasquen.

Inget nytt har gjorts inom källarmästriet.

Fredrik ska sätta sig ner och prata med Olof.

§8 Ekonomisk status Revisorerna hälsar att det aktiviteter och utgifter som skett i mäs-
terierna sedan 1 juli fram till nu ser bra ut. Men vill se en bättre
inventering i cafét, sexet och d-shoppen.

Ett förslag finns på att göra om i cafémästeriet. Främst är det
ändringar på hur man rapporterar för att på så sätt få en bätt-
re uppsikt samt ska lagret granskas hårdare och en annorlunda
bokföring ska tillämpas.

Fredrik meddelar att vi eventuellt har fått felaktiga fakturor från
kåren.

§9 Val av funktionär Styrelsen beslöt att välja in Philip Ridderheim till posterna vice
Programmästare samt funktionär inom industrimästeriet.

§9.5 Inför HTM1 En motion till morgondagens sektionsmöte är inkommen från
Fredrik Gullstand, styrelsen beslöt att kolla om mötet vill ta emot
den som sen handling.

SRD’s motion från VTM extra ska åter tas upp under mötet, så
även Merlin motionen.

Tobias har styrelsen bakom sig i försöket att skärpa till mötesreg-
lerna.

§9.6 Städning Felix ska ordna en doodle på förslag till tider då städning av sty-
relserummet ska ske.

§9.7 Inför HTM2 En preliminär tid är satt för HTM2 den 18/11

§10 Övrigt En kamera från Axis levereras på fredag.

Fredrik undrar hur kommer det sig att DTX var med på gasquen,
med tanke på de regler som finns för dem? Styrelsen diskuterade
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länge och väl. Diskuterar vidare under nästa möte.

Anders undrar vad han ska göra med alla upphittade grejer som
hittats. Förslag kom in om att lägga undan dem i en sopsäck och
saknar ingen dem efter någon månad så kan vi skicka iväg dem
till behövande.

§11 Meddelanden Fotokatalogerna har anlänt med de bilderna som togs under LIGG.
Staben meddelar nollorna samt hälsar att de som har betalt får
sin katalog. Någon försäljning på plats kommer ej ske.

§12 OFMA Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet avslutat kl 13:05

Vid protokollet

Sofie Eliasson
Mötessekreterare

Justeras

Felix Aronsson
Ordförande
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